
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  
      den 12 januari kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, Nisse Fält, 
Sven Svensson samt från §8 Mona Andersson och Bengt Andersson  
 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordningen. 
 Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 
 
§3. Godkännande av protokollet från novembers styrelsemöte. 
Styrelsen godkände novemberprotokollet utan anmärkningar. 
 
§4. Ekonomisk rapport. 
- Kassören rapporterade trots att vi bjudit på alla aktiviteter under budgetåret, utom julbordet, är vår 
ekonomi god. I stort kan sägas att vi trots detta ”bara” gick 8000: - back mycket beroende på att vi sålt 
relativt mycket lotter. Vi hade vid årsskiftet 41,300:- på bank.  
- Vi bör snarast kontakta Pingstkyrkan för att de skall skicka in hyreskostnaderna för 2021 till 
samorganisationen. Bengt kontaktar vår kontaktperson för åtgärd. 
- Diskussion kring Swish. Varje gång någon betalar oss via denna tjänst så kostar det föreningen 1.50:-  
 Vi enades om att fördelarna överväger nackdelarna så vi fortsätter som tidigare. 
 Styrelsen godkände rapporten. 
    
§5. Nya medlemmar.  
 Medlemsansvariga Annika meddelade att vi fått två nya medlemmar och att vi i dag har totalt 201 
medelemmar. 
 
§6. Skrivelser. 
- Distriktet har utbildningar inom ”Harald” som efter en gemensam diskussion mynnade ut i att berörda 
avstår pga. tidigare dåligt upplagda utbildningar och att vi bedömer att styrelsen besitter denna kunskap. 
- Kommunen har gått ut med att föreningar skall registreras för att kunna söka bidrag etc. Börje kollar 
vad som bör göras.  

§7. Rapporter. 
- Julbordet. 54 personer var med men det allmänna intrycket var att det var sämre än förra gången. Till 
årets julbord kollar vi andra alternativ.  
- Grötlunchen. Ca 70 personer kom och alla var nöjda och berömde både gröt och uppträdande inklusive 
barnens luciatåg. Vi bör se över bemanningen till nästa gång då det var dåligt planerat och många fick 
jobba i köket ”för mycket” vilket kan undvikas om vi vid kommande träffar planerar vilka som när, var 
och hur skall ställa upp på tillagning, servering och efterarbetet.  
Rent ekonomiskt blev resultatet ”bara” minus ca 3.500:- då vi även bjöd medlemmarna denna gång.  
-Hemsidan. Nisse har fört över vår egen hemsida från One.com till PRO´s plattform och anser att det 
kommer att fungera bra och att vi under våren ser till att alla berörda kommer att ta del av förändringen 
men att vi redan nu går ut med att vi bytt plattform och vår officiella mejladress numer är 
 arla-stenkvista@pro.se  
Genom detta kommer föreningen att spara 2500: - kr per år. 
Information kommer att gå ut till alla våra medlemmar med januaris Nyhetsbrev. 



Styrelsen tackar Nisse för det jobb han lagt ner och hoppas att alla våra interna och externa kontakter 
kommer att anamma vår nya mejladress. 

§8. Reserapport.  
- Mona rapporterade att hon att hittills inte fått några indikationer på att Rosellaresan i maj inte kan 
genomföras.  
- BBR har än en gång fått avstå från resor pga. Corona men att gruppen hoppas på att återkomma i maj 
då myndigheterna verkar anse att det hela ”lugnar” ner sig. 
      

§9. Studierapport. 
- Pågående cirklar kommer att starta nu i januari som planerats. Med nya restriktioner kommer vi 
naturligtvis att följa dessa. 
- Inga nya förslag på cirklar har inkommit till Hannele. 

 
§10. Nya frågor.  
- Styrelsen beslutade att ställa in januariträffen. Sekreteraren skriver om detta i nyhetsbrevet och 
kontaktar den bokade artisten. 
- Tid för att sammanställa Verksamhetsrapporten för 2021 till vårt årsmöte. Kassören kommer att 
kontakta revisorerna för godkännande av ekonomin för 2021. Sekreteraren skriver verksamhets-
rapporten. 
- Årsmötet i februari? Vi lägger ett styrelsemöte tidigt i februari och ser hur Coronaepidemin utvecklas. 
Troligtvis får vi skjuta på årsmötet men ingen information från PRO centralt ännu. 
- Nyhetsbrev framställes och skickas ut till våra medlemmar. 
- Siv har avsagt sig att vara kontaktombud. Börje och Annika tar över till att börja med så får vi se om vi 
kan få in nya personer. 
- Sillunchen kan vi preliminärt bestämma till 25 maj,  
- Promenaderna kommer att starta redan den 27 januari i Ärla men i Eklången pågår den som vanligt. 
- PRO vetarna har kommit med nya frågor men vi får avvakta. 

 
§11. Kommande möten. 
 - Januarimötet inställt likaså övriga arrangemang men Boule, cirklarna och promenaderna fortsätter 
som planerats då vi inte är så många personer på dessa träffar. Kommer nya restrektioner kommer vi att 
rätta oss efter dem. 
 
§12. Nästa styrelsemöte.  
Beslutades till onsdagen den 2 februari 2022 i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 10.00 som vanligt.  
 

§13. Avslutning. 
Ordförande Börje Sturesson tackade alla och såg fram emot att detta Coronagissel snart är över så att vi 
kan genomföra alla våra planerade arrangemang. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






